
Protokoll -sektionens styrelse
26 november 2015

Protokoll från styrelsemöte F12–HT15
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 25 november 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Linus Blomgren
Josefine Rost
Erik Andersson
Fredrik Andréen Blomdell
Hampus Näsström
Björn Franck
Anna Svensson
Niklas Lundström
Benjamin Drorsén
Alice Herdenberg

David Wessman
Lukas Wendt fr.o.m. §7
Ivar Vänglund
Rasmus Stålberg
Victor Lantz fr.o.m. §7
Sofie Hellmark
Joost Kranenborg fr.o.m. §7
Micaela Bortas
Sofia Leonardsson
Filip Thor

Felix Agner
Johan Carlström
Alexandra Sjösten
Helena Hallefjord
Rebecca Johansson fr.o.m. §7
Simon Paulsson fr.o.m. §7
Petter Karlow Herzog t.o.m.
§9

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Sanningsminister Hampus Näsström utsågs att, jämte ordförande Linus Blomgren, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Likabehandlingsordförande Helena Hallefjord meddelade att det skulle vara Pub Proud på kåren
samma dag.

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att ARKAD hade skickat ut en enkät och att man kunde
vinna en iPad om man svarade på den. Hon meddelade också att det var F1 röj i helgen och att
det skulle vara eftersläpp i gasque som man kunde köpa biljetter till i dörren.
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§ 7 Nomineringsgrupper

Styrelsen beslutade

att tillsätta nomineringsgrupper enligt nedanstående lista.

Nomineringsgruppens sammankallande är markerad med fetstil och valberedningens ledamöter
är kursiverade.

Kulturministeriet

Reiseleiter
• Victor Lantz

• Cajsa Olofsson

• Björn Franck

• Johan Kollberg

Fanbärare

• Victor Lantz

• Cajsa Olofsson

• Sara Månsson

• Viktor Hultgren

Trumpetare

• Victor Lantz

• Cajsa Olofsson

• David Israel

• Sara Månsson

-ninja

• Victor Lantz

• Cajsa Olofsson

• Björn Franck

• Sara Månsson

Atlet

• Jakob Mattsson

• Victor Lantz

• Cajsa Olofsson

• Albin Heimersson

Sanningsministeriet

Sektionsfotograf

• Alexandra Sjösten

• Gabrielle Flood

• Niklas Wingren

Sanningsspridare

• Alexandra Sjösten

• Gabrielle Flood

• Niklas Wingren

• Christina Rönngren

Arkivarie

• Alexandra Sjösten

• Gabrielle Flood

• Niklas Wingren

• Rasmus Stålberg

Sexmästeriet

Server
• Sofia Leonardsson

• Céline Kroné

• Anna Wagnström

• Sverre Knutsen

• Axel Leander

Pubjobbare

• Sofia Leonardsson

• Anna Dalklint

• Joost Kranenborg

• Oskar Linander

Matris

• Sofia Leonardsson

• Jenni Engstedt

• Ludvig Rassmus

• Simon Paulsson

• Fritiof Carling

Sångförman

• Sofia Leonardsson

• Alice Herdenberg

• Lovisa Svensson

• Rasmus Stålberg
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Studierådet

Världsmästare
• Niklas Lundström

• Johanna Wilroth

• Erik Wik

• Christina Rönngren

Studierådsledamot

• Niklas Lundström

• Markus Snellman

• Rebecca Ahrling

• Erik Ottoson

Prylmästeriet

Spindelman

• David Wessman

• Eric Johansson

• Karl Tengelin

Föset

Cofös
• Felix Agner

• Erik Andersson

• Linus Hamlin

• Rebecka Häggström

• Joel Kronborg

Likabehandlings-
utskottet

Ledamot

• Rebecca Johansson

• Helena Hallefjord

• Sara Ljunggren

• Rebecca Ahrling

FNU

Ledamot
• Johan Carlström

• Benjamin Drorsén

• Christian Klinteberg

Alumniansvarig

• Johan Carlström

• Benjamin Drorsén

• Christian Klinteberg

• Magnus Wallgren

Medaljkommittén

Persevant

• Filip Thor

• Joel Kronborg

• Sara Mikaelsson

• Daniel Milve

§ 8 Valmöte

Syrelsen beslutade

att sätta datum för valmöte till den 17 december klockan 12.15 i hemliga rummet.

§ 9 Skadade luckor

Cafémästare Anna Svensson informerade om att nya luckor behövde köpas in till caféet eftersom
miljöförvaltningen hade klagat. Hon ville köpa nya likadana luckor och lådfronter och ta pengar
ur sektionslokalsfonden. Styrelsen diskuterade om det vore bättre att köpa mer hållbara luckor
i exempelvis metall, men att det vore dyrare.

Styrelse beslutade

att avsätta upp till 4100 kronor ur sektionslokalsfonden för inköp av delar till caféet.

§ 10 Ordförandebeslut angående vinterdäck

Ordförande Linus Blomgren hade tagit ett ordförandebeslut om att köpa in vinterdäck till bilen.
Beslutet finns beskrivet i en bilaga till protokollet.
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Styrelsen beslutade

att godkänna ordförandebeslutet.

§ 11 Arbetsgrupp vice kassör

Cafémästare Anna Svensson meddelade att styrelsen blivit ålagda att sätta ihop en arbetsgrupp
angående vice kassör med caféansvar. Styrelsen beslutade

att tillsätta en arbetsgrupp för vice kassör med caféansvar bestående av Anna Svensson,
Lukas Wendt, Sofie Hellmark och Ivar Vänglund.

att välja Lukas Wendt till sammankallande.

att sätta arbetsgruppens redovisningsdatum till F2-VT16.

§ 12 Styrelsetack

Datum för styrelsetack sattes till söndagen den 6 december på kvällen.

§ 13 Klädbytardag

Ordförande Linus Blomgren meddelade att stiliga önskade låna alumnirummet för klädbytar-
dag den 2 december från klockan 17.00. Han meddelade också att detta var samma dag som
pubrundan och undrade om det skulle bli problem. Sexmästare Alice Herdenberg skulle höra
med tillståndsmyndigheten. Fick hon okej därifrån udnrade hon om de kunde tycka det var lite
störande med puben precis intill, och sa att de måste vara noga med att folk inte går genom
puben.

Styrelsen beslutade

att låna ut alumnirummet till stiliga den 2 december från klockan 17.00.

§ 14 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 15 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F15–HT15

F13–VT15 Värdegrund samt uppföljning av
enkät Sara Månsson F13–HT15

F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F01–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F13–HT15

Inga rapporter eller redovisningar fanns att taga upp.

§ 16 Övrigt

Kassör Fredrik Andréen Blomdell meddelade att det var en stol från Hilbert café som var sönder
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och att någon borde kontakta huset. Prylmästare David Wessman sa att han kunde ta hand om
det.

Vice ordförande Erik Andersson uppmanade de nyvalda att maila honom angående styrelsepiké-
er.

§ 17 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 2 december klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 18 O.F.M.A.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Hampus Näsström
Justerare



-teknologsektionen inom TLTH
24 november 2015

Ordförandebeslut angående vinterdäck

Ett ordförandebeslut ang̊aende att köpa nya vinterdäck till -bilen för 5625kr har tagits. Beslutet fattades
onsdagen den 18/11-15 n̊agon g̊ang under eftermiddagen. D̊a däcken vi f̊att av bilhandlaren inte dög enligt
bilbytarfirman s̊a behövde vi nya. Eftersom bilen redan var hos bilbytarfirman och det skulle komma
kraftigt snöfall innan nästkommande styrelsemöte var det viktigt att agera direkt. Styrelsen r̊adfr̊agades
och höll med om beslutet innan det togs.

I sektionstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande


